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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen célból vett helikoptereket a HM Ei Zrt.?" 

Tisztelt Miniszter úr!
2019. január 25-i dátummal került magyar polgári légijárműlajstromba három darab EC 135P2+ 
helikopter, amelyek a nyilvántartás szerint a HM Ei Zrt. tulajdonában vannak.
Ennek kapcsán a következő kérdésekre várom válaszát:
1. Pontosan mikor vásárolta a HM Ei Zrt. a helikoptereket? 

2. Hány helikoptert vásároltak összesen?

3. Mennyibe kerültek a helikopterek és pontosan milyen célból vették azokat?

4. A HM Ei Zrt. átadja-e más szerv, szervezet számára tulajdonba vagy használatra a 
helikoptereket? Amennyiben igen, mely szerv, szervezet számára, és ebben az esetben miért a HM 
Ei Zrt. vásárolta meg a helikoptereket?

5. Milyen eljárásban szerezték be a helikoptereket?

6. Milyen forrásból fedezték a helikopterek megvásárlását (HM Ei Zrt. saját forrásai, egyedi 
kormánydöntéssel biztosított forrás, HM fejezet, BM fejezet)?

7. Tervezik-e további helikopterek vásárlását a HM Ei Zrt.részére? Amennyiben igen, milyen célra?

8. Mikor tervezték tájékoztatni a nyilvánosságot a helikopterbeszerzésről?


